



新加坡武吉班让福建公会

Singapore Bukit Panjang Hokkien Konghuay

794 Upper Bukit Timah Road #03-00 Singapore 678133

Tel: (65) 67691098, 64649926 Fax: 68949618

E-mail: sbphk1958@yahoo.com.sg Website: Hokkienkonghuay.net

福建公会弟子规亲子班 (2019)

从2017年开始,福建公会的弟子规亲子班已经开办了四次总共40讲的课程。在来临的2019年,我们决定全年的推动弟子规教学,让孩子们能更完整而且更透彻的了解正确的道德价值观。

孩子学习《弟子规》的好处:

(1)《弟子规》可以让我们学习日常生活中的礼仪,从孝敬父母,尊敬师长,友爱他人做起。让孩子从内心真正认识到礼仪的好处,利人利己。

(2)学习《弟子规》,不仅能增强孩子的记忆力,养成良好的读书习惯及方法,还能让孩子从小建立明确的价值观念、养成良好的生活习惯、培养敦厚善良的心性等好处,将大大提高人格魅力,从而促进学习能力,打开智慧之门。

开课日期: 5/1/2019

上课时间: (1)A班 2-7岁 10.00am--11:30am

(2)B班 7岁以上 12.00am--1:30pm

(共26堂课+结业礼)

欢迎家长邀请亲戚朋友的孩子一起来学习!

家长公会会员: \$50 / 家长非公会会员: \$60 (全年)

2019年的弟子规课程,老师将会以灵活的教学,采取更新的内容,让孩子们能从学习中受惠,培养出健全的身心和高度的智慧。通过亲子关系的互动,使家长们更了解如何与孩子相处,使他们能具备良好的品性及良好的行为。

请家长们尽快为孩子们报名,让孩子终生获益!



武吉班让福建公会
文化艺术股弟子规小组谨启
17/11/2018



Bukit Panjang Hokkien Konghuay Di Zi Gui (2019)

Since 2017, Bukit Panjang Hokkien Konghuay have conducted four courses of Di Zi Gui with a total of 40 lessons. In the coming 2019, we have decided to promote the teaching of Di Zi Gui throughout the year so that children can gain better understanding of it's correct moral values.

The benefits of children learning Di Zi Gui:

1. Di Zi Gui enables us to learn the etiquette in daily life, from honouring parents, respecting teachers, and loving others, so that children can truly realize the benefits of etiquette from the heart and benefit others.
2. Learning Di Zi Gui not only enhance children's memory, develop good reading habits and methods, but also enable children to establish correct life's values from young age, develop good habits, and cultivating kind hearted behaviour as well as other benefits. It would also help to improve one's personality, thus enhancing the ability to learn and open the door to wisdom.

Commencement Date: 5/1/2019

Time: Class A - 10.00am - 11.30am (age 2 - 7)

Class B - 12.00 noon - 1.30pm (age above 7)

(total of 26 lessons + graduation ceremony)

	WEEK 1	WEEK 2	WEEK 3	WEEK 4	WEEK 5
January	5	12	19		
February			16		
March	2	9	16		30
April	6	13	20		
May	4	11			
June					
July	6	13	20		
August	3	10	17		31
September	7	14	21		
October	5	12	19		
November	2 GRADUATION				
December					



Parents are welcome to invite their relatives and friends to learn together!

Fee: Member's child: \$50/year

Non-member's child: \$60/year

In year 2019's curriculum, teachers will adopt flexible teaching and adopt latest contents, so that children can benefit from learning and cultivate a sound mind with high degree of wisdom. Through the interaction of parent-child relationship, parents can learn about how to get along well with their children, so that children will be cultivated with good characteristic.

Parents, please register for your child early so that your child can benefit for life early.